
آرمان ملی: در حالی که هنوز رقابت های لیگ برتر شروع نشده، 
تیم ملی امید با غیبت بازیکنان سرخابی خود مواجه شده و در این 
بین باشگاه استقلال نیز به صحبت های سرمربی تیم ملی واکنش 

نشان داد. 
 غیبت ها 

دلیل غیبت مدافع پرسپولیس در اردوی تیم ملی امید مشخص 
شد. در شرایطی که تیم امید قرار بود فردا با ۲ پرواز جداگانه برای 
برگزاری اردوی تدارکاتی عازم ترکیه شود، طبق تصمیم تیم 
مدیریتی این سفر به تعویق افتاد تا همه اعضا در یک پرواز پنجشنبه 
به این کشور بروند. دیروز علی سامره در تماسی با مسئولان تیم 
امید اعلام کرد جواد نکونام اجازه همراهی سینا سعیدی فر و محمد 
حسین زواری در این اردو را نخواهد داد. این در شرایطی است که 
صادر نشدن مجوز حضور بازیکنان استقلال در اردوی تیم امید، 
بدون هماهنگی نکونام با عنایتی انجام شده است. با این وجود 
یحیی گل محمدی، در تماس با سرمربی تیم امید از وی درخواست 
کرده محمد مهدی احمدی، مدافع چپ سرخ پوشان همچنان 
در تمرینات تیمش شرکت کند. سرمربی پرسپولیس به عنایتی 
اعلام کرده با توجه به مصدومیت دفاع چپ های تیمش اجازه 
بدهد این بازیکن همراه پرسپولیس عازم اردوی ترکیه شود. البته 
گل محمدی و عنایتی به توافق رسیده اند در صورت فراهم شدن 
شرایط، احمدی در یکی از بازی های دوستانه تیم ملی امید در 

ترکیه شرکت کند. 
 صحبت سرمربی 

است،  مدعی  کشورمان  امید  فوتبال  تیم  سرمربی 
پیشنهادهایی که به برخی از بازیکنان این تیم رسیده، آنها 
را غافلگیر کرده است. رضا عنایتی در گفت وگو با تسنیم، 
درباره عدم حضور دو بازیکن تیم فوتبال استقلال در اردوی 
پیش روی تیم فوتبال امید کشورمان در ترکیه، اظهار داشت: 

قصد ما تعامل با باشگاه هاست. تیم امید دیر تشکیل 
شد و پس از شش روز به تورنمنت غرب آسیا 

رفتیم که خدا را شکر بد نبود. این تورنمنت 
باعث شد هم من و هم بازیکنان از 
یکدیگر شناخت نسبی پیدا کنیم. 
با توجه به اینکه زمان دیگری در 
اختیار نداریم برنامه ریزی کردیم 
اردویی پیش از شروع مسابقات 
فوتبال باشگاهی در ترکیه برگزار 
کنیم. پس از این اردو دیگر اردویی 
نخواهیم داشت تا زمان بازی های 
مقدماتی ازبکستان که یک هفته تا 
10 روز قبل از آن بازیکنان را جمع 
خواهیم کرد. هدف مان این است که 

بازیکنان تیم امید تا روز آخر در اختیار 
باشگاه های شان باشند. وی با اشاره 

به عدم حضور محمدحسین زواری و سینا سعیدی فر، دو بازیکن 
سهمیه امید استقلال در اردوی ترکیه گفت: با جواد نکونام تماس 
گرفتم، ولی او را پیدا نکردم. البته با علی خطیر )سرپرست باشگاه 
استقلال( صحبت کردم و قرار شد با هم تعامل کنیم. می دانم شرایط 
برخی تیم ها از جمله استقلال خوب و پایدار نیست و اگر بازیکن 
داشتند اجازه حضور دو بازیکن تیم شان را می دادند. توقع داشتم 
این اتفاق بیفتد و دو بازیکن استقلال در اردوی تیم امید حضور 
داشته باشند. درک می کنم تیمی که 1۲، 13 بازیکن در تمرینات 
دارد، سخت است که دو بازیکن دیگرش را هم بدهد، اما اردوی 
ترکیه می تواند بازدهی خوبی برای بازیکنان داشته باشد. وقتی با 
تیم های خارجی بازی کنیم برای باشگاه ها و خودِ بازیکنان مفید 
خواهد بود و می  توانند با روحیه و انگیزه خوبی برگردند. سرمربی 
تیم فوتبال امید خاطرنشان کرد: گله ای از هیچ باشگاه و مربی 
نداریم و ممنون محبت باشگاه هایی هستیم که بازیکنان شان را 
در اختیار تیم امید قرار داده اند. قول می دهم بازیکنان شان را آماده 
و سرحال بفرستم و در تیم های شان مهره های تأثیرگذاری باشند. 
غیر از دو بازیکن استقلال، یحیی گل محمدی هم با من صحبت 
کرد و دلایلی برای عدم حضور محمدمهدی احمدی در اردوی امید 
آورد که موجه بود. او توضیح داد که احمدی در دفاع چپ حضور 
دارد و سه بازیکن تیمش در آن پسُت مصدوم هستند. سرمربی 
تیم فوتبال امید ایران یادآور شد: نه اهل مقابله با کسی هستم و 

نه دوست داریم مقابل تیمی باشیم. تمام تفکر ما روی تیم 
امید است. در این چند روز که به ترکیه 

می رویم، بازیکنان در اردو خواهند 
بود و چند بازی بین المللی انجام 
می دهند که به سود باشگاه ها 
خواهد بود. ما بیشتر به باشگاه ها 
کمک می کنیم. برخی بازیکنان 

در طول فصل دو سه بازی 
انجام ندادند، ولی الان 

می توانند بیشتر بازی کنند. بازی های تورنمنت غرب آسیا را به 
چشم بازی های دوستانه نگاه می کردیم، ولی جدی شد. الان هفت 
هشت بازیکن ما اسم شان مطرح شده است، چرا؟ چون در سطح 
بین المللی بازی کردند. طبق صحبت هایی که با برخی از بازیکنان 
انجام دادم، مشتری هایی دارند که آنها را غافلگیر کرده است. این 
اتفاقات به بازیکنان انگیزه می دهد. در مورد رقم قراردادها چیزهایی 
شنیدم، اینکه بازیکن با قرارداد 100 یا ۲00 میلیونی به دلیل حضور 
در تورنمنت غرب آسیا با پیشنهاد چند برابری روبه رو شده است. 
تمام این اتفاقات در حالی رقم خورد که فقط پنج روز بود تیم امید 

را تحویل گرفته بودم. 
 واکنش استقلال 

سایت باشگاه استقلال در این مورد نوشت: »با توجه به اظهارات 
صورت گرفته از سوی مسئولان و همین طور سرمربی تیم  فوتبال 
امید درباره عدم حضور دو بازیکن ملی پوش زیر ۲3 سال در 
تمرینات تیم فوتبال المپیک، باشگاه استقلال لازم می بیند 
توضیحی در این باره ارائه کند. بدون شک باشگاه استقلال همواره 
به منافع ملی اهمیت داده و بارها این موضوع را ثابت کرده است 
و نیازی به توضیح اضافه ندارد. استقلال با مشکل کمبود بازیکن 
مواجه است و این موضوع بر هیچ کس پوشیده نیست. در حال 
حاضر تنها 13 بازیکن بزرگسال و چند بازیکن امید در تمرینات 
پیش فصل حضور دارند، وضعیتی که کمتر تیمی همین حالا آن 
را تجربه می کند. به همین دلیل در تماسی که مسئولان تیم 
فوتبال امید با علی سامره سرپرست تیم داشتند، وی ضمن 
توضیح کافی درباره شرایط فعلی استقلال، اعلام کرد 
در صورت چند خرید و اضافه شدن بازیکنان جدید 
به تمرین، بازیکنان دعوت شده، به تیم امید ملحق 
خواهند شد. در ۲4 ساعت گذشته اما، در کمال تعجب 
باشگاه استقلال و طرفدارانش شاهد »شلوغ کاری« و 
حتی استفاده از ادبیاتی غیرمحترمانه از سوی 
بعضی از مسئولان تیم امید بوده اند 
که رگه هایی از مشکلات شخصی 
در آن دیده می شود، نه منافع 
ملی. همچنین برخلاف ادعای 
مطرح شده از سوی رضا عنایتی 
مبنی بر تماس با جواد نکونام 
سرمربی تیم و پاسخگو نبودن 
وی، اعلام می شود چنین تماسی 
بنابراین،  است.  نشده  برقرار 
باشگاه استقلال یک بار دیگر 
اعلام می کند همواره در کنار تیم های 
ملی قرار دارد و در شرایطی که به روند 
آماده سازی تیم و منافع هواداران لطمه 
وارد نشود، آماده هرگونه همکاری با تیم 

امید است.« 
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دیدگـاه

گفت وگو

به بهانه غیبت بازیکنان استقلال در اردوی تیم ملی امید 

تقابل نکونــام و عنــایتی؟!

  کوتاه 
تسنیم: ماجرای باشگاه سپاهان و شهریار مغانلو که به 
شدت مورد توجه باشگاه پرسپولیس قرار گرفته است، همچنان 
ادامه دارد. شهریار مغانلو که همراه سپاهان به ترکیه سفر 
کرده و در تمرینات این تیم هم حضور دارد خواهان جدایی از 
جمع زردپوشان شده است. گفته می شود مهاجم سپاهان در 
صحبت هایی که با ژوزه مورایس سرمربی سپاهان داشته، به 
این مربی پرتغالی گفته که تمایل به جدایی دارد و مورایس 
هم تأکید کرده که در این زمینه باید با باشگاه به توافق برسد. 
مغانلو با پیشنهاد باشگاه پرسپولیس مواجه شده و البته چند 
پیشنهاد خارجی هم به دست این بازیکن رسیده است. این 
بازیکن برای جدایی باید رضایت سپاهان را جلب کند. در ۲4 
ساعت گذشته هم این موضوع مطرح شده که سپاهان برای 
صدور رضایت نامه مغانلو 800 هزار دلار )حدود 40 میلیارد 
تومان( قیمت گذاشته است؛ موضوعی که به صورت رسمی از 
سوی باشگاه سپاهان رد یا تأیید نشده است. هرچه هست اینکه 
چالش مغانلو و سپاهان همچنان ادامه دارد و باید دید باشگاه و 

این مهاجم در نهایت چه تصمیمی خواهند گرفت. 

بیــن المــلل 
   کاسمیرو که تابستان گذشته به حضور 9 ساله اش 
در رئال مادرید که همراه با 18 قهرمانی بود، پایان داد و به 
منچستریونایتد پیوست، در تازه ترین اظهارنظرش درباره 
دوران حضوش در رئال مادرید و مثلث طلایی که با لوکا 
مودریچ و تونی کروس شکل داده بود، گفت: وقتی بازی ها را 
آنالیز می کردم، متوجه شدم که ما در رئال مادرید به لحاظ 
دفاعی مشکل داریم. فکر کردم که اگر من در کارهای دفاعی 
به تیم کمک کنم، می توانیم به یک تعادل لازم برسیم. شما 
نمی توانید در یک تیم سه مودریچ یا سه کاسمیرو داشته 
باشید. همان موقع بود که هنر محکم تکل زدن را یاد گرفتم. 
وی افزود: کار من این بود که توپ را از حریف پس بگیرم و 
به مودریچ و کروس بدهم. مودریچ با توانایی کنترل توپ 
چابک تر بود و کروس هم کنترل کننده و پاس دهنده خوبی 
بود. مثلثی که ما شکل داده بودیم، ترکیب بسیار خوبی بود و 
به همین دلیل بود که ما از بازی کنار هم خیلی لذت بردیم. 
همیشه کروس و مودریچ را دوست خواهم داشت و ما از بازی 

کنار هم خوشحال بودیم. 
ترکیب سه نفره ما بسیار متعادل بود. در زمین هم همیشه 
از هم تیمی هایم حمایت کردم. هافبک برزیلی شیاطین 
سرخ همچنین درباره تجربه اولین فصل حضورش در 
منچستریونایتد اظهار داشت: شرایط در لیگ برتر همان 
چیزی است که فکرش را می کردم. هیچ بازی آسانی در 
اینجا وجود ندارد و وقتی صدرنشین مقابل تیم قعرنشین 
بازی می کند، تضمینی برای پیروزی وجود ندارد. اگر تنها 
با 90 درصد توان خود بازی کنید، بازنده بازی خواهید بود. 
من لیگ برتر را دوست دارم چون بازی هایش بهترین جو 
را دارد. همه چیز عالی است، به من گفتند که منچستر 
شهری دشواری برای زندگی است اما من آن را دوست دارم. 
کاسمیروی 31 ساله در پایان در تمجید از برنده هفت توپ 
طلا گفت: من نتوانستم بازی مارادونا یا پله را از نزدیک تماشا 
کنم، اما از تماشای بازی سه بازیکن بزرگ نسل خود یعنی 

لیونل مسی، کریستیانو رونالدو و نیمار لذت بردم. 

پاداش پای سکو مدال آوران  
بازی های آسیایی مشخص شد

ایسنا: مجمع انتخاباتی ریاست فدراسیون 
کشتی از ساعت 10 صبح امروز )پنج شنبه( 
در سالن استاد فارسی آکادمی ملی المپیک 
برگزار می شود. طبق پیگیری های ایسنا، 
سید محمد پولادگر، معاون ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان به عنوان 
نماینده وزارت ورزش در این مجمع حضور 
خواهد داشت. طبق اساسنامه فدراسیون 
کشتی که به تایید اتحادیه جهانی کشتی و 
وزارت ورزش و جوانان رسیده است، اعضای 
مجمع نسبت به انتخاب رئیس مجمع با آرای 
خود اقدام خواهند کرد. علیرضا دبیر، حمید 
بنی تمیم، عباس جدیدی، جمشید خیرآبادی، 
. عزیزی، حمید  . . مصطفی میرزایی، عبدا
سیفی و حمید یاری 8 کاندیدای ریاست 
فدراسیون کشتی هستند که برای حضور در 
انتخابات تایید صلاحیت شدند. به گزارش 
ایسنا، چندی قبل مجمع سالیانه فدراسیون 
کشتی به ریاست برنا فیروزی، معاونت توسعه 
و مدیریت منابع وزارت ورزش و جوانان برگزار 

شده بود. 

خارج ازمستطیل سبز

رد شدن شکایت رسول پناه از  
پرسپولیس در دادگاه تجدیدنظر 

شکایت مدیرعامل سابق باشگاه پرسپولیس 
علیه این باشگاه رد شد. مهدی رسول پناه 
مدیرعامل سابق باشگاه پرسپولیس مدعی 
بود که در ماجرای پرداخت مطالبات گابریل 
کالدرون، این باشگاه مبلغ 180 هزار دلار به 
او طلبکار است و بابت همین موضوع نیز از 
پرسپولیس شکایت و علیه این باشگاه حکم 
گرفت و حتی در مقطعی باعث بسته شدن 
حساب بانکی سرخپوشان شد. پس از این ماجرا 
باشگاه پرسپولیس پرونده یادشده را در دادگاه 
تجدیدنظر دنبال کرد و با ارائه دادخواستی 
جدید مدعی شد نامه رسول پناه از هیات مدیره 
وقت این باشگاه مبنی بر طلب 180 هزار دلاری 
فاقد اعتبار قانونی است. در همین راستا از باشگاه 
پرسپولیس خبر می رسد دادگاه تجدیدنظر 
رأی خود درباره این پرونده را صادر و شکایت 

رسول پناه از سرخپوشان را رد کرده است. 

خبـــــر

کار بزرگ پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس مهره های تأثیرگذار خودش را برای 
سال بعد حفظ کرد و کار بسیار بزرگی انجام داده است. شرایط 
پرسپولیس در بازار نقل و انتقالات تا اینجای کار خوب بوده 
و مهره های خوبی را به خدمت گرفته. همچنین باید در کنار 
بستن یک تیم بسیار باتجربه، -4 ۵ بازیکن خوب و جوان هم 
جذب کنند تا باز هم در سال های آینده هر چه قدرتمندتر 
از عنوان قهرمانی خود دفاع کند. با اینکه عیسی آل کثیر از 
پرسپولیس جدا شد، ولی در پست مهاجم مهره ارزشمندی 
همچون شهاب زاهدی جذب شد که او فوتبالیست خوبی 
است و می تواند در پرسپولیس هم شرایط ایده آل و نرمال 
خودش را باز هم داشته باشد. همچنین اگر باشگاه سعید 
عزت اللهی را هم بگیرد می تواند برای حضور در لیگ قهرمانان 
امیدوارتر شود. در هفته پنجم همه بازیکنان در تاکتیک تیمی 
خودشان جا افتاده اند و هماهنگی لازم را به دست آورده اند. 
همچنین از لحاظ شرایط بدنی و جسمانی در شرایط ایده آلی 
قرار دارند. در چند سال اخیر پرسپولیس نشان داده تیمش 
برای قهرمانی بسته شده و شکل گرفته است. بر همین اساس 
در 8 سال گذشته با کمترین تغییر به جلو پیش می رود و 
نفرات خیلی زود با هم هماهنگ شده اند. چون بازیکنان 
چندین سال کنار هم هستند و امسال نیز هنوز این هماهنگی 
در بدنه تیم وجود دارد. به خاطر همین موضوع امسال هم 
پرسپولیس شانس دارد تا از عنوان قهرمانی خودشان در 
لیگ برتر دفاع کند. مهم ترین جابه جایی در فوتبال ایران 
مربوط به علیرضا بیرانوند بود که امکان داشت اتفاق بدی 
رخ دهد و از پرسپولیس جدا شود. خدا را شکر علیرضا در 
پرسپولیس ماند و قراردادش را تمدید کرد. او به خاطر اینکه 
مبلغ قراردادش را بالا ببرد، قراردادش را فسخ کرد. باید به 
او حق بدهیم، چون خدایی نکرده امکان دارد همین امسال 
آخرین سال فوتبالی اش باشد و دیگر دوران بازی حرفه ای 
تمام شود. فوتبال ورزش بی حساب و کتابی است و فوتبالیست 
هر روز، روز متفاوتی نسبت به روز های گذشته دارد، ممکن 
است یک روز خوب و یک روز بد باشد. باید بازیکنان با این 
قرارداد ها زندگی 30 - 40 سال آینده خود و خانواده شان را 
بیمه کنند. در خصوص حضور باشگاه های ایرانی در لیگ 
قهرمانان آسیا باید بگویم عربستان انتقال های سرسام آور و 
نجومی را در فوتبال دنیا انجام داده است و تا چند سال آینده 
دیگر تیم های فوتبال ایران در لیگ قهرمانان هیچ حرفی برای 
گفتن نخواهند داشت. عربستان پیشرفت چشم گیری داشته 
و بازیکنان تاپ دنیا را به تیم های خودش می آورد. آنها به غیر 
از جذب بازیکنان تاثیرگذار امکانات و سخت افزار ایده آل و 

مناسبی را برای لیگ خودشان مهیا کرده اند. 

ادموند اختر مهاجم سابق تیم ملی فوتبال 
کشورمان و پیشکسوت استقلال در خصوص 

وضعیت این تیم صحبت کرد. 
این  وضعیت  مورد  در  نظر شما   

روزهای استقلال چیست؟
 استقلال واقعاً از سایر تیم ها در نقل و 
انتقالات عقب مانده است. عملکرد ضعیف 
تغییرات  همین طور  و  قبلی  مدیریت 
مدیریتی در این مقطع حساس باعث شد 
زمان برای استقلال از دست برود و حالا 
شرایطی پیش آمده که نه توانستند بازیکنان 
مد نظر را به خدمت بگیرند و نه حتی در حفظ 
ستاره های تیم موفق عمل کردند و هر روز 
صحبت از جدایی یکی از بازیکنان مطرح 

است و شرایط خوبی نیست. 
 نکونام از شرایط فعلی ناراضی است!

او حق دارد از شرایط ناراضی باشد. من 
نمی دانم چه بازیکنانی را از باشگاه خواسته 
جذب کنند ولی حتماً در این مورد باشگاه 
ناکام بوده که جواد نکونام هم شاکی است 
و رضایت ندارد. حالا با تغییرات مدیریتی 
امیدوارم اتفاقات خوبی در پیش باشد، 
هرچند تا الان زمان زیادی از دست رفته 
است و جبران مافات خیلی دشوار است. 
اگر طی روزهای آینده اتفاق خوبی در مورد 
استقلال رخ ندهد بعید می دانم امسال هم 

بشود امیدی به این تیم داشت. 
 در مورد ماجرای مذاکره با بیرانوند 

چه نظری دارید؟
 من از اولش هم حدس می زدم این انتقال 
نشدنی باشد ولی مسئولان وقت باشگاه 
جوری با اطمینان حرف می زدند گفتم 
لابد توافقی واقعاً صورت گرفته است ولی 
خب انتقال بزرگی بود و تقریباً مشخص بود 
نشدنی است. استقلال فقط وقتش را با این 
مذاکره تلف کرد و زمان از دست داد و چند 
بازیکن دیگر را هم که نیاز داشت باشگاه های 
دیگر به خدمت گرفتند. عملکرد مدیریت 
باشگاه در خصوص بیرانوند واقعاً ضعیف بود 
و جای هیچ توجیهی نداشت. اینکه نکونام 
هم از شرایط حال حاضر ناراضی است کاملًا 

طبیعی است و حق را به او می دهم. 
 در مورد حضور علی خطیر در رأس 
شما  نظر  استقلال  باشگاه  مدیریت 

چیست؟
 همان طور که گفتم به این رفت و آمدها در 
باشگاه عادت کرده ایم و حالا باز جای شکرش 
باقی است که مسئول جدید را سریع انتخاب 
کردند تا زمان بیشتر از این از دست نرود. 
الان هم برای علی خطیر آرزوی موفقیت 
دارم و عملکرد اوست که نشان خواهد داد در 
استقلال موفق بوده یا نه و باید صبر کنیم و 
ببینیم و الان نمی شود در این مورد نظر داد. 

علیرضا محمد 
 کارشناس فوتبال 

اختر: 
نکونام حق دارد 

از شرایط 
ناراضی باشد

کربکندی: 

شاید سپاهان     برای تضعیف پرسپولیس آل کثیـر   را     خریده است 
خریدهای  مورد  در  کربکندی  رسول 
پرسپولیس و سپاهان اصفهان در نقل و انتقالات 
اظهار داشت: دارندگی و برازندگی! هر باشگاهی 
پول بیشتری دارد خرید بیشتری هم می کند و 
قانون سقف بودجه ای هم که از سوی فدراسیون 
فوتبال مصوب شد از ابتدا هم مشخص بود 
کاری اساسی نیست و کارآمد نخواهد بود. دقیقا 
مثل همان سقف قرارداد بازیکنان که چند 
سال پیش گذاشتند. اکنون هم هر باشگاهی 
که پول بیشتری دارد می خواهد تیمش را 
قدرتمند تر ببندد. پرسپولیس و سپاهان هم 
پیشتاز بازار نقل و انتقالات هستند و بهترین و 

گران ترین بازیکنان را می خرند. وی افزود: شاید 
قیمت ۵ یا 6 بازیکن خریداری شده به اندازه 
سقف بودجه ای است که فدراسیون فوتبال 
برای باشگاه ها در نظر گرفته است. سپاهان 
و پرسپولیس دیدگاه قهرمانی دارند و تلاش 
می کنند تیم شان را به بهترین شکل ببندند. این 
خریدها می تواند تضمین کننده موفقیت آنها 
در فصل آینده باشد و هر دو تیم بازیکنان خوبی 
خریداری کرده اند.لیگ برتر ما لیگ فقیر و غنی 
است. سپاهان و پرسپولیس پیشتاز هستند البته 
باشگاه های دیگری مثل گل گهر سیرجان هم 
بازیکنان خوبی خریده اند ولی استقلال هنوز 

درگیر مسائل مدیریتی خود است. سرمربی 
اسبق ذوب آهن اصفهان با اشاره به شرایط 
اقتصادی و همچنین مسائل مالی باشگاه ها 
عنوان کرد: واقعیت اما چیز دیگری است 
اینکه پرداخت دستمزدهای میلیاردی به سود 
فوتبال مان نیست. نمی دانم با این دستمزدها قرار 
است فوتبال ما به کجا برسد؟ آیا در این چند سال 
فوتبال مان خیلی پیشرفت کرده یا اقتصادمان؟! 
که دستمزد بازیکنان 1۵ میلیارد تومان شده 
100 یا 80 میلیارد تومان؟ این بازار فقط به سود 
دلال هاست که سرسام آور قیمت ها را بالا می برند 
تا سودشان بیشتر شود ولی این پرداخت به سود 

فوتبال ما نیست. این کارشناس فوتبال در مورد 
خرید عجیب عیسی آل کثیر توسط سپاهان که 
باعث گلایه و اعتراض هواداران این باشگاه هم 
شد، گفت: یکی از شگردها گاهی این است که 
حریف را تضعیف کنید تا راحت تر به قهرمانی 
برسید. شاید خرید آل کثیر هم در این راستا 
باشد و شاید هم به دلیل نیازی بوده که کادرفنی 
داشته البته با توجه به مهاجمان خوبی که 
سپاهان خریده به نظر می رسد فلسفه تضیعف 
حریفان درست تر باشد. البته با پرداخت چنین 
دستمزدهای میلیاردی من آینده خوبی برای 

فوتبال نمی بینیم. 

محمد کشاورز سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان 
معتقد است تیمش از لحاظ رقم قرارداد بازیکنان، جایی میان 

سه باشگاه نخست لیگ برتر فوتسال ندارد. 
 آخرین وضعیت 

محمد کشاورز درباره آخرین وضعیت تیم فوتسال گیتی پسند 
اصفهان برای شرکت در فصل جدید لیگ برتر فوتسال، به تسنیم 
گفت: بازه ۵0 روزه آماده سازی را در نظر گرفته بودیم و تمرینات 
را به هموقع آغاز کردیم. همه کارها خوب پیش می رفت که 
بازی ها به تعویق افتاد. این ۵0 روز به 74 روز رسید که باعث 
مصدومیت و بی انگیزگی بازیکنان می شود. اردوی دیگری هم 
پیش از شروع فصل داشتیم که به خاطر برنامه تیم امید ایران، 

قید این اردو را زدیم. 
  تورنمنت کافا؟

وی با انتقاد از شروع دیرهنگام لیگ برتر فوتسال به خاطر 
حضور تیم امید کشورمان در تورنمنت کافا تصریح کرد: کامیانی 
)دبیر سازمان لیگ( بسیار پرُتلاش است و به اندازه پنج نفر 
زحمت می کشد. با این حال اگر تورنمنت کافا مهم بود، چرا 
در تقویم فوتسال سال 1401 درج نشد؟ به نظرم توازن لیگ 
با این تورنمنت بهم می خورد. به ما اعلام کردند قرار است جام 
ملت های آسیا در فروردین برگزار شود و تعویق های بلندمدت 

لیگ از بین می رود. 

 جدایی ستارگان 
سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند در مورد جدایی ستارگانی 
چون علی اصغر حسن زاده و سپهر محمدی از تیم اصفهانی 
خاطرنشان کرد: آنها بازیکنان درجه یک کشور بودند، هستند 
و خواهند بود. بر اساس سیاست هایی که در گیتی پسند دنبال 
می کنیم، امسال خیلی نگران نتایج نیستیم. برای رسیدن به 
بالای جدول تلاش می کنیم، اما تیمی می سازیم که نیازمند 

تغییرات عمده ای نباشد. 
کشاورز با بیان اینکه دنبال جوانگرایی در گیتی پسند اصفهان 
است، اظهار داشت: گیتی پسند دست کم تا پنج سال به تغییرات 
عمده نیاز ندارد و باشگاه می تواند تیم خوبی برای سال های 
آینده ببندد. امسال نقل وانتقالات و آماده سازی خوبی داشتیم، 
اما میانگین سنی تیم گیتی پسند ۲۵ سال است و باید بپذیریم 
تیمی کم تجربه در اختیار داریم. گیتی پسند هفته به هفته 

شرایط بهتری خواهد داشت. 
 لژیونر 

وی درباره منتفی شدن انتقال محمدحسین درخشانی به 
تیم شوتای اسپانیا با مخالفت باشگاه گیتی پسند تأکید کرد: 
درخشانی پیشنهادی از اسپانیا داشت که تصمیم گیری در 
این باره را به باشگاه واگذار کردم. من مانع پیشرفت بازیکنی 
نمی شوم. سال گذشته هم به سعید احمد عباسی نیاز داشتیم، 

اما به او اجازه خروج دادم. صحبت هایی میان درخشانی و مدیران 
باشگاه انجام شد که درخشانی تصمیم گرفت در گیتی پسند 

بماند. من مانعی برای پیوستن درخشانی به اسپانیا نبودم. 
 حضور بانوان 

سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند در مورد رقابت قهرمان سابق 
لیگ برتر با تیم های مدعی برای بازگشت به قله فوتسال ایران 
اظهار داشت: لیگ سخت و پویایی در پیش داریم که حضور 
هواداران سبب جذابیت آن می شود. مدعیان قهرمانی بازیکنان 
خوبی به خدمت گرفته اند و ورود بانوان، مسابقات را جذاب تر 
می کند. سالن پیروزی اصفهان زیرساخت های لازم را برای ورود 
بانوان دارد و باشگاه گیتی پسند، همه ملزومات لازم مانند جدا 

بودن خروجی ها را در نظر گرفته است. 
 بودجه ها 

کشاورز در پاسخ به این پرسش که آیا قراردادهای اهالی 
فوتسال افزایش قابل توجهی نسبت به سال گذشته داشته است یا 
خیر، به تسنیم گفت: رقم قراردادها باید بیشتر می شد و ما رشدی 
منطقی داشتیم. شاید قراردادهای برخی باشگاه ها چند برابر شده 
باشد، اما گیتی پسند یک باشگاه خصوصی است و این اتفاق برای 
ما نیفتاده است. از لحاظ هزینه و قرارداد بازیکنان در میان سه تیم 
اول لیگ برتر نیستیم. بازیکنانی را در نقل وانتقالات می خواستیم 

که سایر باشگاه ها به آنها بیشتر پول می دادند. 

مردم شهر میامی با پیراهن های 
لیونل مسی و پلاکاردهایی که 
نام و عکس این ستاره روی آن 
دیده می شود در خیابان های 
شهر پیاده روی کرده و با 
مسی  به  خود  شعارهای 

خوشامدگویی می کنند. 
جشن و مهمانی فضای جالبی 
به شهر میامی بخشیده است. 

وحید فاضلی که تجربه کار 
به عنوان مربی در تراکتور، 
آلومینیوم اراک، نساجی، 
نفت مسجدسلیمان، خیبر 
خرم آباد و... را دارد، پس از 
حدود دو سال و نیم دوباره به 
نساجی برمی گردد تا این بار 
به عنوان مربی در کنار مهدی 
رحمتی مشغول به کار شود. 

سه شنبه شب گذشته و 
پس از برگزاری جلسه ای 
استقلال،  مدیرعامل  با 
مند  د ا مر حسین  محمد
قراردادش را با آبی پوشان 
تمدید کرد تا به حضور در این 
تیم ادامه دهد. نکته مهم 
 در این توافق، عقد قرارداد 

2 ساله با این مدافع است. 

ت
شــ

س نو
عک

        توافق   خوشامدگویی بازگشت

رقم قراردادهای ۳ تیم بیشتر از گیتی پسند است کشاورز: 


